
GORDANA RUSAK:  

- Hvala lijepa gospodine predsjedniče.  

Pozdrav gospodinu gradonačelniku i svima nazočnima u dvorani.  

Gospodine Gradonačelniče, ne tako davno donijeli ste Odluku da domaći proizvođači 

hrane ne mogu prodavati svoje proizvode na Trgu bana Jelačića. To je bio udarac za njih no 

mukama za naše proizvođače hrane tu nije bio kraj. Upravo svjedočimo ovoj drami 

izmiještanja Zelene tržnice i ukoliko ih izmjestite na lokaciju koja njima ne odgovara 

dovodite u pitanje opskrbu Zagreba svježim voćem i povrćem domaće proizvodnje. Ali niti tu 

mukama zagrebačkih poljoprivrednika nije kraj. Ovo je kao u TV prodaji, nastavlja se. Dakle 

u travnju 2021. godine raspisan je natječaj za potpore male vrijednosti za primarnu 

poljoprivrednu proizvodnju. Rezultati natječaja bili su poznati u rujnu. U 10. mjesecu 

potpisali ste ugovore međutim nedostaje ono glavno, isplata se nije dogodila. Dakle isplata je 

morala biti do kraja 2021. godine i sredstva su za to bila osigurana u proračunu.  

Moje je pitanje hoćete li i kada isplatiti ta sredstva? Radi se o 147 OPG-ova koji su ostali bez 

potpore.  

Mi smo skoro u drugom kvartalu ove godine a nisu izvršene obveze iz prošle. Hvala lijepa.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Odgovor će dati Gradonačelnik. Izvolite Gradonačelniče.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Kao što sam rekao, što se tiče Zelene tržnice mislim da sam već sve objasnio. Ako je 

prije dvije godine s vašom strankom odnosno vašom gradskom vlasti dogovoreno da će se 

Zelena tržnica premjestiti iza Bauhausa onda ne znam zašto se ništa nije napravilo da se 

asfaltira i pripremi ta površina, da se pripremi komunalno i na svaki drugi način da se to i 

dogodi. Jer se znalo da će se ići u Slavonsku aveniju. To je isto tako bio projekt koji ste vi 

podržali. Tako da doista ne razumijem onda zašto se ništa onda nije napravilo da se to 

pripremi na vrijeme.  

Što se tiče OPG-ovaca koji prodaju na Trgu bana Jelačića ima jako puno lokacija u 

gradu gdje OPG-ovci mogu prodavati a i doista kada će biti nekakve manifestacije prodavat 

će i na Trgu. Međutim to da će Trg bana Jelačića biti još dodatna tržnica Dolac to smo rekli 

da neće. Znači mi ne vidimo tako glavni trg da on cijelo vrijeme bude tržnica gdje se, na kojoj 

čak ne samo OPG, O.K. jedna stvar je i hrana ali još gore je kada se tamo …… još gore. 

Posebice su bili problematični štandovi koji prodaju čak odjeću, na Trgu bana Jelačića. U tom 

smislu smo zauzeli stav što se tiče zauzimanja javnih površina. Al' već na Europskom trgu 

koji je odmah trg do imamo mnogo manifestacija OPG-ovaca koji potpisuju, koji prodaju 

svoje proizvode.  

Što se tiče isplate znači to ide cijelo vrijeme. Ja bi volio da ide boljom dinamikom ali 

podsjetit ću vas, kad smo došli na vlast u 6. mjesecu prošle godine vi niste platili niti za škole 

materijalne troškove ni za jedan mjesec u 2021. godini. Toliko je bilo vaše kašnjenje. Šest 

mjeseci ste kasnili čak za materijalne troškove za škole. Tako da mi cijelo vrijeme 

smanjujemo te vaše dugove i kašnjenja u plaćanjima. Milijardu i tristo milijuna kuna  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

sve skupa koliko ste akumulirali je dospjelih obaveza 800 milijuna kuna al' ne 

možemo to preko noći.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo Gradonačelniče. Bit će mogućnost dodatnog objašnjenja jer imamo i 

zahtjev za dodatnim objašnjenjem.  

 



GORDANA RUSAK:  

- Hvala lijepa.  

Dakle bivši gradonačelnik je umro par mjeseci nakon što je ovaj Sporazum o 

preseljenju gradske, Zelene tržnice na lokaciju iza Bauhausa bio potpisan. Dakle nije mogao 

pokojni gradonačelnik odraditi taj posao nego ste ga mogli vi odmah kad ste stupili na vlast 

jer  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

znali ste da Zelena tržnica se mora izmjestiti.  

A što se tiče dakle ovih potpora o kojima pričam one su svake godine bile isplaćene do 

kraja godine. nikada se do sad nije dogodilo da nisu bile isplaćene. Dakle i moje je pitanje, 

ponovno ga pitam, ponovno ga postavljam – Kad, do kad se može očekivati isplata tih 

potpora? Radi se kažem o 147 OPG-ova. Hvala lijepa.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala zastupnici.  

Dodatno pojašnjenje gradonačelnik Tomislav Tomašević. Izvolite.   

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- A evo kažem to mi je uvijek drago kad dolaze takva prozivanja od vas, iz Stranke 

"Milan Bandić 365". Da bar dođe od nekog drugog kolege iz oporbe još bi razumio ali kažem, 

kad imate kašnjenja 800 milijuna kuna dospjelih obaveza na početku 2021. godine, računa 

koji su nastali u 2020. i kad to vučete cijelu godinu onda naravno da nije lako to nadoknadit. 

Ali mi to smanjujemo. Znači sada je od ovih konkretno poticaja za OPG-ove isplaćene su ⅔, 

nije isplaćena ⅓ i to će bit riješeno unutar mjesec dana. Evo, to je odgovor.  

A ja ću vas podsjetiti, šest mjeseci niste platili ni materijalne troškove, ni hranu, ni 

hranu za osnovne škole. Ni hranu. Šest mjeseci ste kasnili. Mi smo to smanjili sada na tri 

mjeseca i uskoro ćemo smanjiti skroz na nulu.  

Tako da kad dolaze od vas lekcije meni je to stvarno nevjerojatno. Al' nije radi vas nego radi 

OPG-ovaca i zato ćemo to isplatiti. ⅔ jesmo još ⅓ ostaje i bit će isplaćena u roku mjesec 

dana.   

 


